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 לכבוד

 נשיאי המכללות הציבוריות
 (ות"תשירה נבון, סמנכ"ל תקצוב, הועדה לתכנון לתקצוב )גב' 
 משרד האוצרמשה בכר, סגן הממונה על השכר והסכמי עבודה, מר 

 

 שלום רב,

 המשך גישור לצורך הפסקת השביתההנדון: 

משרד האוצר ומספר מכללות,  בין נציגי המועצה המתאמת, ות"ת,לילית התקיימה פגישה  ביום רביעי .1
מכללות הנמשכת מזה  9-במטרה למצוא פתרון אשר יאפשר את הפסקת שביתת הסגל הבכיר ב

 ארבעה שבועות.

על אף שנותרו מספר מחלוקות שעדיין מצריכות בירור והסכמה, סוכם בפגישה מתווה לניהול מו"מ  .2
 רכים עליה בכל פה.באופן מרוכז. הסכמה זו מהווה פריצת דרך משמעותית, ואנו מב

, באמצעות הממונה האזורית על יחסי עבודה, עו"ד במהלך יום חמישי ואף היום פנינו מספר פעמים .3
בהצעה לקיים פגישת המשך, על מנת ללבן את הנושאים שנותרו במחלוקת, וזאת מתוך  מרב הלוי,

מודים אחריות כבדה לגורל הסמסטר והכרה בסד הזמנים באשר לאפשרות להשבת חומר הלי
להפתעתנו, ועל אף הדחיפות שהצגתם בפגישתנו, טרם נעניתם לבקשתנו לקביעת פגישה  שהוחסר.

 כאמור.

נבהיר שוב כי אנו מאמינים כי ניתן לפתור את המחלוקות בהידברות רציפה ואינטנסיבית, ולשם כך  .4
 אנו מוכנים ומזומנים להיפגש עמכם באופן מיידי, לרבות עוד היום ובמוצאי השבת.

 

 בברכה,

 המועצה המתאמת של ארגוני הסגל הבכיר

 יםהעתק
 עו"ד מרב הלוי, הממונה האזורית על יחסי עבודה

 רם שפע, יו"ר התאחדות הסטודנטים והסטודנטיות בישראל

 


